



Privi

Your Space Organized 井然有序 扩阔理想办公空间

Privi is the simple solution to all your storage needs. Featuring clean lines, clever details and practical aesthetic value, Privi's contemporary design is the ideal match for both work benches and workstations. With aesthetic surfaces available in colorful metal or wood-grain MFC laminate, Privi complements the workplace for a beautiful and harmonious atmosphere.

Privi 是解决存储需求的简易解决方案。Privi 具有线条简约，细节精巧和实用的美学价值，是您最理想的办公岗位和工作台的最佳配搭。Privi 活动抽屉柜可选择采用色彩缤纷的钢制面板或三聚氰胺木纹面板设计，与您现有的办公场景融和一体，营造和谐美好，和睦氛围的办公环境。



Durable and Aesthetics Pedestal

Durable mobile pedestal drawer surfaces are available in metal or wood-grain MFC laminate, Privi complements your workplace for a harmonious environment.

持久耐用 美观可靠

持久耐用的 Privi 活动抽屉柜可配钢制面板或三聚氰胺木纹面板，为您缔造和谐美好的办公环境。



Clever Design of Drawers

High quality metal drawer runners have full extension on all drawers. With the anti-tilt mechanism system, the mobile pedestal will not fall down from opening more than one drawer at the same time.

巧妙实用的抽屉设计

高品质钢制路轨，能支持抽屉全面伸延，扩大收纳容量。同时，活动抽屉柜设有防倾倒系统，防止超过一个抽屉同时打开，导致抽屉柜翻倒。



Sophisticated Craftsmanship of Drawer Handles

The mobile pedestal has an ingenious design of anti-scratch edge handle and metal handle for great decorative and safety use.

工艺细腻的抽屉拉手设计

活动抽屉柜配以匠心精巧的倒切拉手及全属拉手设计，美观实用，安全可靠。

Material Option 物料选择

Metal - Solid 钢板 - 纯色系列



Warm White(H) 暖白色 *Clay (CL) 灰凝土 *Stone (ST) 岩灰 *Chalk Blue (CB) 天粉蓝 *Earth Pink (EP) 土粉红 *Sage (SA) 香草绿

MFC - Wood-grain 三聚氰胺板 - 木纹系列



*Sunlight Ash (MFAS) 晨光白蜡木 *Vintage Ash (MFAV) 复古白蜡木 *Chocolate Ash (MFAC) 巧克力白蜡木

Remarks 备注：

* New color series
全新色调系列

Colour variation may occur on printed matters. Please refer to swatch cards or actual product sample.
颜色可能因印刷效果而出现误差，因此以色卡或真实样本为准。

More color options are available for selection in Lamex Material Booklet and actual swatch cards.
备有更多颜色选择，可参考美时物料手册和真实样本为准。



GREENGUARD GOLD Indoor Air Quality Certification
荣获GREENGUARD室内空气质量金级认证



Office & Showroom 分行及展厅

Shanghai 上海
Tel: (86) 21 6278 8888

Beijing 北京
Tel: (86) 10 8521 7588

Guangzhou 广州
Tel: (86) 20 3892 2422

Shenzhen 深圳
Tel: (86) 769 8203 1111 ext 31300

Dongguan 东莞
Tel: (86) 769 8203 1111

Chongqing 重庆
Tel: (86) 23 6711 3598

Hong Kong 香港
Tel: (852) 2828 6888

HNI Singapore 新加坡
Tel: (65) 6817 8750

Customer Service Hotline 客户服务热线

Mainland China 中国大陆
Tel: (86) 800 820 6073

Hong Kong & Asia Pacific 新香港及亚太区
Tel: (852) 2828 6000